

# EC Declaration of Conformity



## La Déclaration de CE de Conformité

We, 3D SYSTEMS, INC. herewith declare that the following described machine in our delivered version complies with the basic safety and health requirements of the EC Directive 2006/42/EC of the European Parliament and of the Council of 17 May 2006, based on its design and type, as brought into circulation by us. In case of alteration of the machine, not agreed upon by us, the declaration will lose its validity.

Nous, 3D SYSTEMES, INC. ci-joint déclarer que le suivre a décrit la machine dans notre version livrée se conforme à la sûreté fondamentaux et aux conditions de santé des Directive de CET 2006/42/EC du Parlement européen et du Conseil du 17 May 2006, a basé au dessous sa conception et son type, comme amené dans la circulation par nous. En cas du changement de la machine, pas consenti sur par nous, la déclaration perdra sa validité.

Description of the machine:

La description de la machine:

**3-D Printer**

Machine type:

Usiner le type:

**CubePro®**

Serial Number:

Numéro de série

Applicable EC Directives:

Les Directives applicables de CE:

**Low Voltage Directive (La Directive basse de Tension) (2014/35/EC)**

Name of Person Authorized to compile the technical Construction file: Deborah Beebe

Nom de la personne autorisée à constituer le dossier technique de construction

Applicable Harmonized EC Standards:

Les Normes de CET Harmonisé applicables:

**IEC 60950-1:2005 +A1, EN 60950-1:2006 +A11, +A1 +A12, CB Test Procedure**

Manufactured in USA for

Fabriqué dans l'USA pour

Company Name:

Nom de compagnie :

Corporate Headquarters  
3D Systems Corporation  
Road

333 Three D Systems Circle  
Rock Hill, SC 29730

3D Systems Europe Ltd.  
Mark House, Mark

Hemel Hempstead  
Herts HP2 7UA

Brian Alexander

VP, Supply Chain and Operations

Date